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Inleiding 
Terugblik  
In het afgelopen jaar heeft Corona ook de Dorpsraad Uitgeest (DU) nog flink bezig 
gehouden. Alleen digitale bijeenkomsten, maar gelukkig was de laatste bestuursvergadering 
in 2021 met onze vorige voorzitter wel live, dus hebben we haar nog persoonlijk kunnen 
bedanken voor haar inzet. 
 
Het woondossier heeft veelal stilgelegen, daar er geen bijeenkomsten vanuit de gemeente 
zijn gehouden voor de bewonerscommissie die met woonplannen meedenkt. 
Ook de werkgroep Gezonde lucht heeft geen fysieke bijeenkomsten kunnen houden. 
Gelukkig heeft de werkgroep Uitgeest Groeit&Bloeit leuke buitenactiviteiten kunnen 
organiseren.  
Tevens is er contact met het projectbureau die bezig is met een Circulair Centrum voor de 
gemeentes Heiloo, Uitgeest en Bergen, want een schonere wereld heeft ook te maken met 
een kleinere voetafdruk. 
Verder hebben we wel meermaals contact gehad met de burgemeester, waarmee we 
hebben gekeken hoe de gemeenteraad en college van Uitgeest en de DU elkaar kunnen 
versterken voor een leefbaarder Uitgeest. 
 
Vooruitblik  
In 2022 zijn we sterk begonnen met eindelijk weer een live gesprek met de burgemeester en 
met wethouder Brouwer. Ook trekken we samen op met de gemeente in het kader van het 
NK-tegelwippen. 
We zijn juridisch nog officieel AVBU, dit willen we tijdens deze ALV officieel omzetten in 
Dorpsraad Uitgeest. 
Onze voorzitter Marjolein Geldermans heeft afgelopen jaar opgezegd, nadat zij al ruim twee 
jaar was gebleven, terwijl zij maar een jaar zou blijven. Daarna gaven echter ook onze 
penningmeester Ton de Ruijter en bestuurslid Marian Rodenburg-Tiebie aan dat zij na hun 
vele jaren in het bestuur, zelfs al vanuit AVBU, het tijd vinden voor fris bloed. Daarom een 
dringend verzoek aan de leden om aan te sluiten in het bestuur en we kunnen altijd nog 
nieuwe mensen gebruiken voor de werkgroepen. 
Ook zijn we op zoek naar een vervanger van André Hermans als kiesman in de ORS, de 
bewonersgroep voor Schiphol. 
 
Dus als u ideeën heeft, deel wilt nemen aan een werkgroep of op een andere manier actief 
wilt zijn, laat het ons weten via Info@dorpsraaduitgeest.nl. U bent van harte welkom. 
Maar u bent ook welkom om langs te lopen of een brief in de brievenbus te doen bij onze 
secretaris Marijke Twisk op Hogeweg 36 wanneer u niet digitaal uw ideeën wilt delen. 
 
Wij heten de nieuwe leden van harte welkom en hopen dat u nog lang met ons wilt 
optrekken! 
 
Contributie 
In juni van dit jaar willen wij de contributie van € 8,00 innen. Binnenkort zult u de factuur van 
onze penningmeester ontvangen. 
Wij zijn er trots op dat we al vele jaren deze contributie zo laag kunnen houden. Hopelijk 
zorgt dit er ook voor dat zo veel mogelijk bewoners lid worden en blijven, zodat we samen 
kunnen werken aan een groen en gezond Uitgeest. 
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Mocht u het volledige financiële rapport willen inzien dan verzoeken wij u om dit aan 
te vragen via leden@dorpsraaduitgeest.nl  
 
Het Schiphol-dossier  
Afgelopen jaar heeft André Hermans door gezondheidsredenen niet kunnen deelnemen aan 
de ORS. Begin dit jaar heeft hij uiteindelijk aangegeven zijn functie als kiesman te moeten 
opgeven. Omdat wij het heel belangrijk vinden dat Uitgeest ook vanuit de bewoners wordt 
vertegenwoordigd, zijn wij naarstig op zoek naar een vervanger. 

Het aantal bijeenkomsten varieert van drie tot vijf maal per jaar. Deze worden 
normaalgesproken in Badhoevedorp gehouden, hoewel de laatste twee jaar de 
bijeenkomsten digitaal hebben plaatsgevonden. We zijn op zoek naar een pro-actieve 
meedenker, die geïnteresseerd is in het onderwerp Schiphol. De overleggen zijn 
voornamelijk met het thema Polderbaan, maar ook bredere onderwerpen worden soms 
besproken.  

Verslag Werkgroep Gezonde Lucht 
We hebben als werkgroep afgelopen jaar diverse pogingen gedaan samen te werken met de 
gemeente en Omgevingsdienst IJmond voor het creëren van een gezondere lucht in onze 
omgeving. 
Helaas heeft dit tot nu toe niet opgeleverd wat wij hoopten. Daarom zullen we ons als 
werkgroep meer zelfstandig gaan richten op het enthousiasmeren en samenbrengen van 
bewoners van Uitgeest bij het gezonder maken van onze leefomgeving. 
 
Meer interesse wekken voor de natuur is daarbij een belangrijke motivatie binnen de groep. 
  
Verslag Werkgroep Uitgeest groeit en Bloeit 
We hebben als werkgroep een mooi actief jaar achter de rug. Bij onze eerste actie Tegel 
eruit Plant erin hebben we 100 tegels omgeruild voor plantjes en een zak tuinaarde. Dit alles 
in samenwerking met tuincentrum Frits Janssen. 
 
De puzzeltocht langs de tuinen heeft twee prijswinnaars opgeleverd. Het goede antwoord 
van alle letters die verspreid waren in voortuinen was: Uitgeest Klimaatbestendig. Op 9 
oktober jl. zijn bij tuincentrum Frits Janssen de winnaars  beloond met een regenton. 
We hebben nog een derde prijs uitgereikt aan een inzender die bijna alle letters had maar 
niet op het woord kwam. Die hebben we beloond met een tegoedbon voor de Siro / Enorm. 
 
In september deed de werkgroep mee met de vrijwilligers dag van Over en Uitgeest. We 
hebben op die dag in het Koogpark een kruiwagenbehendigheidsparcours georganiseerd 
met bijdragen en hulp van aannemer De Bie, Siro/Enorm, Jumbo en tuincentrum Frits 
Janssen. Deelnemers moesten met een kruiwagen met water zo snel mogelijk een parcours 
afleggen. De prijs was ook hier een Regenton. Er waren ca. 25 enthousiaste deelnemers.   
 
De rioleringswerkzaamheden in de Koog vlotten goed. De gemeente verzorgt de 
zogenaamde afkoppelgesprekken met de bewoners. Als bewoners interesse hebben in de 
mogelijkheden om water in hun tuin op te slaan, of hun tuin waterbestendiger te maken, dan 
worden ze naar onze werkgroep verwezen. Dit heeft helaas nog niet veel aanmeldingen 
opgeleverd. Dit is niet zo verwonderlijk want het aanpassen van tuinen ten behoeve van 
wateropvang vindt niet zomaar plaats. Met acties blijven we de noodzaak en de 
mogelijkheden onder de aandacht brengen. We zijn er van overtuigd dat groene(re) tuinen 
positief zijn voor de kwaliteit en waarde van onze leefomgeving. 
 
Tot slot 
Wij danken u voor uw lidmaatschap en hopen ook voor dit jaar op een vruchtbare 
samenwerking met u, met andere organisaties en met elkaar! 


